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Abstract (en)
[origin: FR2568361A1] Equipment intended to the remaking and repairing of high furnaces (1) comprising a rotating feed launder (7). The equipment
comprises a telescopic projection length (21) which is controlled and mounted on the rotating feed launder (7) and which may be expanded in order
to reach, by the combined rotation and inclination of the feed launder (7) and the expansion of the length (21) all the points of the high furnace (1)
requiring a treatment. Application to the remaking or repairing of the refractory lining of high furnaces.

Abstract (fr)
Equipement destiné à permettre la réfection et la réparation de hauts fourneaux (1) comportant une goulotte tournante (7). L'équipement comporte
une lance de projection télescopique (21) commandée et montée sur la goulotte tournante (7) et qui peut être déployée en vue d'atteindre, sous
l'effet combiné de la rotation et de l'inclinaison de la goulotte (7) et du déploiement de la lance (21), tous les points du haut fourneau (1) nécessitant
un traitement. Application à la réfection ou à la réparation du revêtement réfractaire des hauts fourneaux.
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